
Z á p i s n i c a    č. 07/2014
zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 22. 08. 2014 v budove Mestského úradu v Poltári
___________________________________________________________________________
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny

Program:
   1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania  
   2. Informácie Spoločného obecného úradu školského    
   3. Prejednanie došlých žiadostí
   4. Diskusia

5. Záver
6.

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania
Zasadnutie Komisie pre školstvo (KŠ) pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári otvorila

predsedníčka komisie Mgr. Martina Brisudová a zároveň privítala prítomných členov komisie.
Predsedníčka  komisie  oboznámila  prítomných  s programom  rokovania,  ktorý  následne
členovia komisie pre školstvo jednohlasne schválili.   

2. Informácie Spoločného obecného úradu školského (SoÚŠ)
Ing. Mária Pribilincová informovala prítomných členov komisie o predbežnom počte

zapísaných detí do materských škôl a žiakov zapísaných do 1. ročníkov základných škôl a
ZUŠ v školskom roku 2014/2015:
MŠ Sklárska – 125 zapísaných detí, MŠ Kanadská – 46 zapísaných detí,
ZŠ Slobody – 33 zapísaných žiakov, ZŠ Školská – 29 zapísaných žiakov,
ZUŠ – počty zapísaných žiakov budú známe do konca septembra 2014.
Celkové počty žiakov zatiaľ nemáme k dispozícii, budú známe k 15.09.2014.
Vo veci výberového konania na obsadenie miesta riaditeľky MŠ Kanadská – do výberového
konania  sa  nikto  neprihlásil,  pán  primátor  opätovne poverí  riadením materskej  školy Bc.
Katarínu Kačániovú.  MŠ Sklárska príjme na zastupovanie počas materskej dovolenky jednu
učiteľku. Bude potrebné, aby riaditeľky MŠ zistili počty zamestnancov, ktorí oslávia životné
jubileá 50, 55, 60 rokov. Na základe týchto informácií bude potrebné počítať s navýšením
finančných prostriedkov pre MŠ, v zmysle kolektívnej zmluvy majú títo pracovníci v prípade
životných  jubileí  nárok  na  finančnú  odmenu.  Ďalej  je  potrebné  počítať  s  kreditovými
príplatkami učiteliek MŠ, príplatky sú nárokovateľná zložka. Ing. Pribilincová poukázala na
problém financovania CVČ. Zmluvy ohľadom financovania CVČ sú uzatvorené so všetkými
obcami, niektoré však poplatky neuhrádzajú, je potrebné ich vymáhať. Jedná sa o obce Ozdín,
Breznička,  Uhorské,  Zlatno.  Na začiatku školského roka bude potrebné osloviť obce,  aby
poplatky za CVČ zaplatili, alebo aby túto úhradu vykonali rodičia žiakov.  Ďalej informovala
ohľadom aktivity Ministerstva školstva SR o poskytnutí asistentov pre deti ZŠ so zdravotným
postihnutím.  Otvorenie  školského  roka  2014/2015  v  základných  školách  mesta  Poltár  sa
uskutoční dňa 02.09.2014 o 09.00 hod.  

            3. Prejednanie došlých žiadostí
Na zasadnutie komisie pre školstvo nebola doručená na prerokovanie žiadna žiadosť.



            4. Diskusia
Mgr. Brisudová mala dotaz ohľadom doručenia švihadiel pre žiakov 1. ročníkov ZŠ.

           Ing. Pribilincová uviedla, že švihadlá boli doručené ešte v mesiaci jún a riaditeľom
škôl  budú  rozdelené   a  doručené  vo  štvrtok  28.08.2014.  Žiakom  prvých  ročníkov  budú
odovzdané pri príležitosti vstupu do základnej školy. 

Mgr. Brisudová chcela vedieť aké je čerpanie finančných prostriedkov komisie pre
školstvo.

Mgr. Melicherová – stav čerpania finančných prostriedkov na základe poskytnutých
údajov vedúcou finančného oddelenia pani Jarmilou Štrbovou k dnešnému dňu je nasledovný
–  rozpočet  komisie  pre  školstvo   2000,-  €  ,  skutočné  čerpanie  –  1528,17  €,  zostatok
predstavuje sumu 471,83 €.

Elena  Slavkovská  mala  dotaz,  či  komisia  pre  školstvo  uskutoční  aj  v  tomto  roku
výtvarnú súťaž „Kosturov výtvarný Poltár“.V tomto roku nasleduje téma výtvarných prác –
zátišie,  akékoľvek  –  výtvarná  technika  –  mastný  pastel,  uhlík.  V prípade,  že  áno,  bude
potrebné dohodnúť termín konania súťaže.

Členovia komisie sa zhodli na tom, aby sa aj v tomto roku uskutočnila výtvarná súťaž
„Kosturov výtvarný Poltár“.

6. Záver
Zasadnutie  Komisie  pre školstvo pri  MsZ v Poltári  ukončila  predsedníčka komisie

Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť. Členovia komisie
pre školstvo sa na svojom zasadnutí dohodli, že nasledujúce zasadnutie komisie bude verejné.

 Poltári, dňa 25.08.2014
Zapísala: Mgr. Aneta Melicherová

Mgr. Martina Brisudová
predsedníčka komisie


